
Zasedání akademického senátu PřF JU 14.3. 2022, 15:00 
 
přítomni: Nguyen, Lisner, Müllerová, Pilíková, Zrzavá, Konečná, Mazanec, Brožová (celkem 8 členů 
AS) 

hosté: Šantrůčková, Vácha, Jelínek 

Hlavní bod k projednání je přesun projektového oddělení do současné studovny v budově C. 

Docent Jelínek popisuje personální vývoj projektového oddělení a informuje o nevyhovujících 
podmínkách ve stávajících prostorách v budově A. Po případném přesunu oddělení do budovy C 
místo současné studovny by studenti mohli využívat halu v budově C, do níž by byl přestěhován 
nábytek a zavedena elektřina. Zmiňuje, že i oddělení jazyků by po přesunu projektového oddělení 
získalo víc prostoru. 

Profesorka Šantrůčková zdůrazňuje celkovou prostorovou tíseň na fakultě. Seznamuje senát 
s aktualitami ohledně rekonstrukce haly v budově B, která by měla být dokončena před začátkem 
zimního semestru 2022/23, kde pro studenty vznikne nový vhodný prostor. Nastiňuje možnost 
budoucího vybudování studovny v křídle budovy A tzv. „O“, případně v budově C místo jedné 
z učeben. 

Profesor Vácha vyjadřuje, že přesun projektového oddělení místo studovny není optimální varianta, 
ale zdá se nejproveditelnější. 

Senát má směrem k hostům řadu dotazů. Diskutují se zejména alternativy za studovnu – hala 
v budově C, budoucí hala v budově B, časem nová místnost v budově A. Je dohodnuto, že studentům 
budou otevřeny dvě učebny (jedna v bud. B a druhá v bud. C), kam budou moci chodit v době, kdy 
v učebnách nebude probíhat výuka. Padají i dotazy, zda je studovna vhodná pro projektové oddělení 
a návrhy na jiné prostory, kam by byl přesun možný. 

Hosté opouštějí jednací místnost. Senát ještě krátce diskutuje a následně hlasuje o žádosti o uvolnění 
finančních prostředků na vybavení místnosti projektové oddělení do budovy C. 

Žádost byla zamítnuta (6 proti, 1 pro, 1 se zdržel) 
 
Zápis provedla Aneta Pilíková 
Ověřil Petr Nguyen 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 
 


